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EUSKAL SELLUZALE ELKARTEEN BATERAKUNDEA 
FEDERACIÓN VASCA DE SOCIEDADES FILATÉLICAS 

FEVASOFI - ESEBA 

 
 

FEVASOFI-ESEBAKO EZOHIKO BILERAKO AKTA 

EIBARREN 2023/11/26 EGINDAKOA 

 

11:00ak izanik. 2023ko azaroaren 26an, FEVASOFI-ESEBAren Ezohiko Batzarra egiten 
da Eibarko “Portalea” Kultur Etxean, Zuzendaritza Batzordeko kide hauek bertaratu 
direlarik: 

Javier de Sebastián Lehendakaria jauna 

Diego Aguilar Idazkaria jauna 

Juan Manuel Cerrato jauna epaimahaiak eta liburutegia 

D. Gaizka Sola Gaia 

Mª Ángeles Angulo andrea Erakusketak eta Jarduerak 

Enrique Viruega Jauna Posta eta Historia Tradizionala 

Eta Sozietateetako ordezkariak: Gasteizko Arabako Filatelia eta Numismatika 
Taldea, “Agurain” Filatelia eta Numismatika Elkartea, Eibarko Arrate Filatelia Elkartea, 
Bidasoa Filatelia eta Irungo Numismatika Elkartea, “Barakaldo” Filatelia Taldea, Getxoko 
Filatelia Elkartea eta Filatelia. Portugaleteko Elkartea eta gonbidatu gisa Roberto Murga eta 
Rubén Iglesias jauna. 

 

1. Aurreko bilerako akta irakurtzea eta onartzea 

Aurreko batzarrean eztabaidatutakoaren laburpen labur bat egiten da eta 
bertaratutako batek ezer gehitu nahi izan balu komentatzen da, onartutakoarekin inork ez 
du ezer gehitzen. 

2. Euskophill: 2024rako egoitza izendapena 

Lehendakariak komentatzen du gai hau eztabaidatzen ari dela FESOFI Espainiako 
Federazioari ahalik eta lasterren aurkezteko eta lurralde-aurkezpenetan kontuan hartzeko. 

Getxoko Filatelia Elkartea arduratu zen hori egiteaz, baina antolakuntza 
arazoengatik ezin dute egin eta bi hautagai daude, Portugaleteko Filatelia Elkartea irailean 
egingo zuena eta Aguraingo Filatelia eta Numismatika Elkarteak ekainean egingo lukeena. 

Sozietate bakoitzak Euskophill-a egiteko arrazoiak aurkezten ditu eta azkenean 
Agurainek diru-arazoak dituela eta oso onuragarria izango litzatekeela komentatzen du, 
Portugaleteko Elkarteak bere partaidetza lagatzen du Agurainen alde. 
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Euskal Federazioko zuzendaritza-batzordeak eskerrak eman nahi dizkio 
Portugaleteko Elkarteari bere proposamena erretiratzeko egindako keinuagatik, azkenean 
ekainean Euskophill-a Agurain-Agurain herrian egin ahal izateko. 

Irungo Bidasoako Filatelia eta Numismatika Elkarteak komentatzen du San Juan eta 
San Martzial daten inguruko erakusketa bat ere egin nahi dutela eta datak bi erakusketen 
mesedetan uztartu daitezkeela. 

Enrique Viruega jaunak komentatzen du Portugaleteko erakusketaren gaia 
Hirugarren Karlistaldian gertatu zen Somorrostroko 1874ko Guduaren 150. Urteurrena 
izango dela eta urte horretan gure lurretan gertatutako gertakari asko izan zirela eta izango 
zela. polita bada Gizarte guztiek gertakari hauek gogoratuz eta Espainiako gainerako 
lurraldeentzako zerbait komuna eta erakargarria bilatuz eta Euskal Federazioaren barruan 
zerbait egin zitekeen. 

3. 2024ko Euskal Federazioaren garaikurra lortzeko proposamenak 

Hobe da Lehendakaritzari modu pribatuan egitea ikasketak egiteko. 

4. Erakusketak dinamizatzeko ideiak 

Esaten da Mikel Ugalde jaunak Administrazio Kontseilua bildu nahi duela gai hau 
eztabaidatzeko, Enrique Viruega jaunak hala eskatuta nahi duen ororentzat zabalik egongo 
litzatekeena. Lehendakariak komentatzen du abenduaren 12an arratsaldeko 19:00etan 
Barakaldon bilera lekua eskatu duela. Batzarreko hainbat kidek proposatzen dute sarean 
egon daitekeen ala ez bidaiak saihestea komenigarriagoa izango litzatekeelako, eta Enrique 
Viruega jauna bilkuran dagoen Rubén Iglesias jaunari zuzentzen zaio informatikaren 
ezagutzan laguntzeko, pozik onartzen du. 

Zigiluak biltzen dituen eta filatelia interesatzen zaion jendea dagoela esaten da 
baina gero eta jende gutxiago dago gizarteetan. 50 eta 60 urte bitarteko pertsonek 
bitartekoak, bildumak eta aukerak dituztela. Enrique Viruega jaunak komentatzen du Posta 
Historia egiten duten hainbat pertsona ezagutu dituela eta gizarteak eta haien 
funtzionamenduaz galdetu diotela eta Chiclanan gizartea berritzen eta gauza berriak egiten 
ari direla filateliara erakartzeko, erakusketetan bezala. erakusketariek eurek bozkatzen 
dituzte bildumak.        

 
5. Eskaerak eta galderak 

 
Lehendakariak adierazi du Barakaldoko Filateliako Taldeak Barakaldon LXIII. Exfilna 

2025 egin nahi duela aipatu herriko Udalak oso interesatuta duela, eta horretarako Ilgner 
eraikina ematen du, erakusketan zehar txozna bat egiteko ideiarekin, Herriko Plazako karpa 
bat, non Correos eta Errege Moneta eta Zigilu Bulegoa egongo liratekeen eta xehetasunak 
aztertzen ari dira ekitaldi hau posible izan dadin FESOFI eta Correosen aurrean, eta 
horretarako Zuzendaritza Batzorde honen laguntza eskatzen du. aldi berean, Federazio hau 
osatzen duten Sozietateek, bertaratutakoek aho batez bere sostengua ematen dietela eta 
behar den guztian elkarlanean arituko direla adieraziz. 
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Gaizka Sola jaunak adierazi du ez duela webgunean gure lankide eta lagun Urbano 

Pérez jaunaren heriotzaren berrikuspenik ikusi, eta esaten zaio orrialde horretan 
bidalitakoa argitaratzen dela, zeinari Juan Manuel Cerrato jaunak. ondo ezagutzen zuenez, 
gertaera hori adieraziz ohar bat egin beharko lukeela adierazten du. 

 
Eztabaidatzeko beste gairik gabe, 2023ko azaroaren 26an, igandea, 12:00etan 

amaitu zen Eibarko saioa. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Lehendakaria                                                                                                                Idazkaria 
Javier de Sebastián                     Diego Aguilar 
 


